





PARALLEL

MOVEMENT



SILENT

OPERATION



CLAMP OR



The PSA1+ is a professional studio arm for mounting microphones to a desk or table, providing full 360 degree rotation and unrestricted mic placement.

The PSA1+ is compatible with more microphones - supporting any weight between 94g (0.2lbs) to 1.2kg (2.7lbs). It has a horizontal reach of 940mm (37'') and a vertical reach of 860mm (34'').

It features an integrated cable management system that fits both USB and XLR cables. The PSA1+ also comes with a universal mic thread adaptor, a desk mount clamp for mounting to surfaces up to 70mm thick and a threaded desk insert for mounting to surfaces up to 55mm.

The PSA1+ is compatible with all RØDE Microphones and shockmounts except for lavalier, mobile, wireless, headset microphones and the SM5.



## MECHANICAL SPECIFICA TIONS

Weight (kilograms):	1.52
Dimension (millimetres):	Collapsed Width: 65 Length: 500 Depth: 180 Fully Extended Width: 65 Length: 940 Depth: 100
Key Compatible RØDE Products:	<ul> <li>PodMic</li> <li>Procaster</li> <li>Broadcaster</li> <li>NT1</li> <li>NT1-A</li> <li>NT-USB</li> <li>NT-USB Mini</li> <li>VideoMic NTG</li> <li>Podcaster</li> </ul>

## ALSO INCLUDED 还包括:





Threaded

Desk Insert



3/8 to 5/8 Adaptor

Desk Mount Clamp



The PSA1+ is a professional studio arm for mounting microphones to a desk or table, providing full 360 degree rotation and unrestricted mic placement.

PSA1+ 是一款专业的演播室支架,用于将话筒安装在书桌或桌子上,提供360度旋转和无限制的话筒放置。

The PSA1+ is compatible with more microphones - supporting any weight between 94g (0.2lbs) to 1.2kg (2.7lbs). It has a horizontal reach of 940mm (37") and a vertical reach of 860mm (34").

PSA1+ 可兼容更多的话筒-- 支持94克(0.2磅)至1.2千克(2.7磅)之间的任何重量。它的水平距离为940毫米(37英 寸),垂直距离为860毫米(34英寸)。

It features an integrated cable management system that fits both USB and XLR cables. The PSA1+ also comes with a universal mic thread adaptor, a desk mount clamp for mounting to surfaces up to 70mm thick and a threaded desk insert for mounting to surfaces up to 55mm.

它具有一个集成的电缆管理系统,适合USB和XLR电缆。PSA1+ 还配备了一个通用的麦克风螺纹适配器,一个可安装在 厚度达70毫米表面上的桌面安装夹子,以及一个可安装到厚度达55毫米表面的螺纹桌面插件。

The PSA1+ is compatible with all RØDE Microphones and shockmounts except for lavalier, mobile, wireless, headset microphones and the SM5.

PSA1+ 兼容所有 RODE 麦克风和减震器,除了领夹式、移动式、无线式、耳机式麦克风和 SM5 除外。

Weight (kilograms): 重量(公斤): 1.52 Dimension (millimetres): 尺寸(毫米):

- Collapsed Width: 折叠后的宽度 65
- Length: 长度: 500
- Depth: 深度: 180
- Fully Extended Width: 完全伸展宽度: 65
- Length: 长度: 940
- Depth: 深度: 100

Key Compatible RØDE Products: 主要兼容RODE产品:

- PodMic
- Procaster
- Broadcaster
- NT1
- NT1-A
- NT-USB
- NT-USB Mini
- VideoMic NTG
- Podcaster